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  Verslag vergadering Adviesraad 18 april 2024    

      
Van   :  Adviesraad Sociaal Domein Krimpenerwaard   
Datum vergadering :  18 april 2024, 19:30-22:00 uur 
Plaats :  Raadzaal gemeentehuis Bergambacht 
Uitgenodigd :  Jacomine Kuijt, André Nouwen, Nel Schermers,  

Mieke Vermin, Marianne Dogterom,  
Peter Bontan, Tertia Hulst, Lia Combrink en Wim van Zijl. 

Gasten   :  Wethouders Wisja Pannekoek en Irma Bultman 
Voorzitter   : Lucie Boonekamp. 
Ambtelijk secretaris  : Marloes van Stam. 
  
  

 

1. Welkom 

 
Lucie heet iedereen welkom en in het bijzonder de wethouders Irma Bultman en Wisje 
Pannekoek. 
 
2. Vaststelling van de agenda 
 
De agenda wordt vastgesteld. 

 
3. 19.30-20.15 uur  

In gesprek met Wethouders Wisja Pannekoek en Irma Bultman  
 
De wethouders Wisja Pannekoek en Irma Bultman sluiten twee keer per jaar aan bij de 
Adviesraad om met de leden in gesprek te gaan over de stand van zaken betreffende 
belangrijke thema’s de Adviesraad aangaande. 

 
De volgende onderwerpen zijn met Irma Bultman besproken: 

• GR Midden-Holland: de actuele stand van zaken en de betrokkenheid van Adviesraden daarbij; 

• verblijfsvoorzieningen voor ouderen in de Krimpenerwaard: er komen veel signalen (ook vanuit de 
Ouderenbonden) dat het moeilijk is om ouderen die niet langer thuis kunnen verblijven, in een 
verpleeghuis/woonvoorziening te plaatsen dat niet te ver van hun buurt/leefomgeving ligt. De vraag 
ligt voor of er plannen in de Krimpenerwaard zijn om – bv. in het kader van IZA - de opvangcapaciteit 
op te schroeven; 

• Regeling Mantelzorgwoningen: het plaatsen van mantelzorgwoningen in de achtertuin ten behoeve 
van het verlenen van die mantelzorg. 

 
De volgende onderwerpen zijn met Wisja Pannekoek besproken: 

• indexering van de minimaregeling: naar aanleiding van de gemeenteraad vergadering waren daar 
vragen over aan de wethouder. Er waren destijds geen berekeningen bekend over de verschillende 
scenario’s. Die zijn er nu wel. De vraag aan de Adviesraad is of de raad op basis van die 
berekeningen, tot een ander advies zou zijn gekomen; 

• lening inrichtingskosten: nieuwe inburgeraars starten met schulden omdat ze de lening hiervoor 
maandelijks terug moeten betalen. Het is gemeentebeleid en er is door de politiek voor gekozen. De 
raden overwegen een ongevraagd advies uit te brengen over deze slechte start voor mensen die 
graag willen werken en voor hun gezin willen zorgen; 

• kinderopvang: de kinderopvang is een veel voorkomende belemmering als het gaat om mensen die 
b.v. in de zorg willen gaan werken. Het staat al jaren op de agenda’s van AR en CR. Ook het 
Werkcafé loopt hier tegenaan. Opvang thuis buiten kantooruren is er niet; 

• integraal werken in de uitvoering: de gemeente ontwikkelt op dit moment zeer veel beleid dat het 
welzijn, welbevinden en de gezondheid van de burgers in de Krimpenerwaard raakt. In de uitvoering 
zijn veel verschillende afdelingen/teams in de gemeente betrokken. De vraag ligt voor hoe de 
gemeente kan zorgen dat in de uitvoering meer integraal wordt gewerkt, dus meer koppelen van 
Uitvoeringsprogramma Gezondheid,  Sociale basis en Maatschappelijke Voorzieningen en 
Omgevingsvisie. 
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Betreffende de indexering van de minimaregeling heeft de adviesraad advies uitgebracht naar 
aanleiding van de toen beschikbare informatie en met name het kWIZ-onderzoek, waaruit bleek 

dat de voorgestelde bedragen in de gemeente Krimpenerwaard hoger waren dan in andere gemeente. De 
Adviesraad heeft destijds niet om een doorrekening gevraagd die er nu wel is en dat vindt de 
Adviesraad positief. De mogelijkheid van een doorrekening houdt de Adviesraad in gedachten bij 

toekomstige adviesaanvragen. Nu er echter op basis van een doorrekening andere politieke 
afwegingen worden gemaakt is dat aan de gemeenteraad. Dit is namelijk een politieke kwestie en 
zoals bekend valt dit buiten het domein van de Adviesraad. 
Dit zal worden teruggekoppeld aan de wethouder. 
Dit zal ook in de volgende vergadering van de Cliëntenraad aan hen worden voorgelegd en zal 
zij hierop ook een reactie geven. 
 
4. Strategische agenda 2024 (bijlage 1a en 1b) 
 
Er heeft een gesprek plaatsgevonden met Karin Lambrechtse over de strategische agenda en 
de basis hiervoor van de planning van de onderwerpen die de gemeente voor 2024 op het 

programma heeft staan.  
 
Er staan aardig wat onderwerpen op en hierin zal vast en zeker nog geschoven worden. De 
volgende onderwerpen staan in ieder geval op de strategische agenda en zijn voorgelegd: 

• er is een raadsinformatiebrief betreffende de Integrale Toegang ontvangen. Dit is een 
uitgebreid plan waarin ook de Adviesraad wordt genoemd, ter informatie en advisering. 
Thysia Verburg zal de volgende vergadering langkomen om hierover uitleg te geven; 

• het onderwerp Uitvoeringsprogramma Onderwijsachterstanden kan een brug zijn naar 
de kinderopvang. Bijna alle kinderen waarvan de ouders gaan inburgeren komen in 
aanmerking voor kinderopvang op basis van het onderwijsachterstandbeleid en zij 
mogen al bijna elke dag naar de kinderopvang komen. Dan kun je in zo’n advies daar 
aandacht voor vragen. Het is de vraag of hier een ongevraagd advies over moet worden 
uitgebracht, want dit is een terugkerend issue bij gemeentes waar je niet uitkomt. Dan 
zou je voor dit onderwerp in zo’n advies aandacht kunnen vragen in plaats van een 

apart ongevraagd advies over dit onderwerp uit te brengen. Want de gemeente is voor 
kinderopvang alleen verantwoordelijk voor de toeleiding en niet voor de plekken dan 
wel de uitvoering. Daarom zou aansluiting gezocht kunnen worden bij een 
burgerinitiatief zoals al in eerdere vergaderingen is besproken; 

• met betrekking tot het onderwerp Huiselijk Geweld en Kindermishandeling komt er een 
uitvoeringsprogramma waarover de Adviesraad wordt geacht advies uit te brengen. Er 
staat in de strategische agenda ‘huiselijk’ waar de Adviesraad al eerder had geadviseerd 
relatie- of partnermishandeling te gebruiken, wat een nieuwe landelijke term is; 

• voor de Gemeenschappelijke Regeling is de vraag wanneer de Adviesraad daar advies 
over gaat uitbrengen; 

• tegengaan Middelengebruik sluit aan bij het Uitvoeringsprogramma Gezondheid, dit is 
ter informatie op de strategische agenda gezet en moet nog blijken of Grace Braam zal 
langkomen voor een nadere toelichting. 

• Het Omgevingsprogramma Maatschappelijke Voorzieningen was een visienota en daar 

komt ook nog een uitvoeringsprogramma voor. Dit was ter informatie en niet ter 
advisering. Er kan nog met Karin Lambregtse of Jaco Hodzelmans besproken worden 
om het uitvoeringsprogramma wel ter advisering voor te leggen; 

• aan de Kwaliteitsmonitor is de rapportage van het cliëntervaringsonderzoek gekoppeld 
• Project Opgroeien in een kansrijke omgeving; 
• Implementatie Hervormingsagenda Jeugd. 

Daarnaast heeft de Adviesraad nog een onderwerp dat zij graag zou willen toevoegen: 
• de laatste tijd zijn er locaties gekomen waar mensen opgevangen moeten worden en 

dat wordt steeds meer. Hier komen ook schrikbarende reacties van burgers op. Verder 
komt er ook druk op de voorzieningen omdat dit de verantwoordelijkheid wordt van de 
gemeente en de ambtenaren die dit moeten begeleiden. Een van de leden geeft aan 
gelezen te hebben dat hiervoor een programmamanager is aangesteld die dit moet 
gaan begeleiden, Jesse Wilzing. Het zou goed zijn deze persoon uit te nodigen omdat er 
ook mensen tussen zitten die uiteindelijk in de Participatiewet terechtkomen, moeten 
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inburgeren of te maken krijgen met onderwerpen waar de Adviesraad het ook over 
heeft. De interessante vraag is dan hoe ze dat verder zien, los van het stukje opvang, 
voor het vervolg en wat de programmamanager daar namens de gemeente aan wil 

doen om te voorkomen dat burgers daar negatief op reageren. In dit kader zou ook 
iemand van vluchtelingenwerk, Krimpenerwaard intercultureel, het COA of NIDOS 
uitgenodigd kunnen worden. De communicatie naar de burgers toe is heel belangrijk en 
hoe de opvang van statushouders in goede banen wordt geleid. Wellicht kan hier een 
thema-avond van gemaakt worden. De ambtelijk secretaris gaat kijken of de 
programmamanager Jesse Wilzing uitgenodigd kan worden voor een vergadering en dit 
te combineren met een bezoek van vluchtelingenwerk, Krimpenerwaard intercultureel, 
het COA en NIDOS om hier een thema-avond van te maken. 

 
5. Terugkoppeling Regionale bijeenkomst hervormingsagenda jeugd 27 maart 2024 

(Tertia en Mieke) 
 
Hier is door Tertia een verslag van gemaakt. De eerste helft was positief en inhoudelijk over 
hoe je mensen bejegend en hoe je iemand zich welkom kan laten voelen. Met name 

betreffende ouders van een kind dat gedwongen wordt opgenomen. In een ziekenhuis weten 
ze hoe het werkt. Bij jeugdzorg was die ervaring heel ander. Het ging over de wanhoop van 
ouders en kinderen. Hoogleraar Peer van der Helm vertelde dat 5% van de behandeling van 
kinderen in een gedwongen setting succesvol is. Zijn concrete aanpak was luisteren naar 
ouders en hun kinderen wat zij nodig hebben. Vervolgens ging het niet meer over de inhoud, 
maar de route ernaar toe en bezuinigingen. Niemand ging terug naar de vraag waar we het 
voor doen, ook de gespreksleider greep niet in anders dan het benoemen. Van de inspiratie die 
belooft is, is maar ten dele iets van terechtgekomen. 
 
Een ander lid merkt op dat vooral de ouders die de weg niet weten, niet goed gerepresenteerd 
worden of die zich niet goed kunnen vertegenwoordigen in een vicieuze cirkel terecht komen 
en dat kost uiteindelijk veel geld. Tegen mondige ouders wordt dan ook te weinig ingegaan. 
Waar de Adviesraad voor pleit is om deskundigen bij de ingang te zetten, zodat mensen zich 
gehoord voelen en op de juiste plek terechtkomen. 

 
6. Terugkoppeling gesprek met sollicitant 11 april 2024 (Lucie en Nel) 
 
Er is voor de tweede keer gesproken met de sollicitant om toe te treden tot de Adviesraad en 
is hier nog steeds toe bereid. Het was een goed gesprek. Hij heeft een goed netwerk, brede 
interesse in de Participatiewet, doet vrijwilligerswerk en heeft een financiële achtergrond. 
 
De motivatiebrief volgt nog en dan zal de ambtelijk secretaris het proces in gang zetten voor 
de aanstelling als nieuw lid per 1 juli 2024. 
 
Dan wordt er ook afscheid genomen van Marianne Dogterom. 
 
Nel gaat nog achter de mogelijke kandidaat aan die zij had voorgesteld en besproken in de 
vorige vergadering. 

 
Een kandidaat met ervaring op het gebied van jeugd of juridische zaken is heel welkom. 
 
7. Verslag vergadering Adviesraad 12 maart 2024 (bijlage 2) en Actielijst (bijlage 3) 
 
De volgende opmerkingen zijn gemaakt over het verslag: 

• bij diabetes kan het woord ‘ook’ weggelaten worden omdat het uitsluitend over type 2 
gaat; 

• namen hoeven niet in het verslag te komen, tenzij er duidelijk taken worden 
toebedeeld; 

• de zinsnede ‘dat de gemeente ervoor moet zorgen dat er niet gevallen wordt’ zou 
anders verwoord kunnen worden’; 

• het viel op dat er veel afkortingen zijn; 
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• bij SPUK was de vraag of deze SPUK-middelen door de overheid per gemeente worden 
bepaald of dat het voor de gemeente Krimpenerwaard wordt toegekend door de regio 
Midden-Holland.  

 
Met dank aan de ambtelijk secretaris. 
 
De actielijst is opgeschoond en aangevuld en daarover zijn nog de volgende opmerkingen: 

• de bijeenkomst van Kernkracht van 11 april 2024 ging niet door en de volgende ook 
niet, want er waren te weinig aanmeldingen. De volgende bijeenkomst is pas na de 
zomer en dan zal gekeken worden wie er van de Adviesraad naartoe gaat; 

• de kennismaking met Suzanne kuijpers zal plaatsvinden; 
• met betrekking tot de taallessen zit er bij de ingekomen stukken een stuk bij van 

Jessica van Vugt; 
• het overleg Midden-Holland over de Gemeenschappelijke Regeling loopt; 
• de uitnodigen klachtencoördinator staat er al heel lang op; 
• het punt dat eraf kan is de Wvggz. 

 

8. Actiepunten n.a.v. zelfevaluatie (bijlage 4) 
 
Het vergaderschema is doorgestuurd. 
 
Als het gaat om zichtbaarheid vergroten en de website is hierin een verandering opgetreden 
dat de ambtelijk secretaris in tegenstelling tot de vorige minder tijd heeft. Er zou iemand van 
communicatie uitnodigen kunnen worden om het over de website te hebben. Er wordt volgens 
Tertia aangegeven dat dit onder andere aan het systeem ligt, maar zij zal dit meenemen bij de 
vergadering van de Cliëntenraad waar iemand van communicatie langkomt en koppelt dit 
terug. Een ander voorstel is om een potje aan te boren als het geld er is om een nieuwe 
website te bouwen. Het begint al met de principiële discussie tot waar de bevoegdheid van de 
Adviesraad ligt. De voorzitter geeft aan dat de Adviesraad dit zelf moet aangeven omdat het 
ander niet gebeurd. 
 

Voor het jaarverslag is de vraag wie daar een bijdrage aan kan leveren. Het jaarverslag wordt 
mede aan de hand van de verslagen opgesteld. Jacomine wil het wel doen. 

 
9.  Ingekomen en uitgaande stukken: 

Ingekomen stukken ter bespreking: 
a) Reactiebrief op advies Omgevingsprogramma Sociale Basis en Maatschappelijke 

Voorzieningen (bijlage 5)  
Een aantal dingen wordt overgenomen en een aantal niet. De opmerking is 
vanuit de Adviesraad dat met veel dingen niets wordt gedaan of dat de 
opmerking slecht is ‘we nemen het mee’. Dat betreurt de Adviesraad. Als het 
Uitvoeringsprogramma concreet gaat worden zou dat een goed moment zijn om 
te kijken wat er met de adviezen van de Adviesraad wordt gedaan. Op de 
agenda zetten dat Jaco Hodzelmans te zijner tijd weer langkomt voor de 
concrete invulling. 

 
Ingekomen stukken ter informatie: 

b) Jongeren: 
• RIB Participatieplan JOP Lekkerkerk 20-06-2023 (bijlage 5) 
• Agenda en bijlagen Klankbordgroep Jongeren - 13 mei 2024 Gemeente 

Krimpenerwaard / Bestuur / Vergaderingen en stukken (ibabsonline.eu) 
Voor jongeren is een vaste ontmoetingsplek heel belangrijk. Een van de leden 
gaf het voorbeeld van het noaberhuus dat eigenlijk in elke kern hoort. Het Huis 
van Noort in Schoonhoven is een optie, maar de vraag is of jongeren daar 
komen. In het Cultuurhuis in Krimpen a/d Lek worden dan weer horecaprijzen 
gerekend. 

 
c) Integraal Zorgakkoord (IZA): 

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=krimpenerwaard&agendaid=c04303c2-27f8-4068-8b9b-be96a378785e&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=krimpenerwaard&agendaid=c04303c2-27f8-4068-8b9b-be96a378785e&FoundIDs=
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• RIB Regioplan Integraal Zorgakkoord (IZA) Midden-Holland 27-02-2024 
(bijlage 6) 

Hier gaat de Adviesraad ook mensen voor uitnodigen. 

 
d) Statushouders:   

• 240215-Gemeenten starten proef om statushouders direct aan werk te 
helpen (bijlage 7)  

• Reactie Jessica van Vugt aan Cliëntenraad 240215-Gemeenten starten 
proef om statushouders direct aan werk te helpen (bijlage 8) 

 
Uitgaande stukken: 

e) Advies AR Krimpenerwaard Uitvoeringsprogramma Gezondheid - 03-04-2024 
(bijlage 9) 
Het advies is uitgegaan. 

 
10.  Mededelingen - Invoering I-Babs in verband met cyberveiligheid 
 

Het is verwonderlijk dat het zo lang heeft geduurd, maar gaat nu echt gebeuren. Het heeft 
alles te maken met veiligheid, dat de stukken niet naar privé e-mailadressen worden gestuurd. 
Dit zal via iBabs gebeuren. Het kan ook via de laptop of iPad. 
 
Er zijn twee leden met een iPad. Verder wil Lia nog een iPad van de gemeente in bruikleen 
hebben. De ambtelijk secretaris gaat dit regelen. 
 
11.  Afspraken en rondvraag 
 
Er zijn geen opmerkingen. 
 
12.  Afsluiting  
 
Lucie bedankt iedereen en sluit de vergadering. 


